
Hogne Askeland

Alver kommune, Miljø og tilsyn

Hei Hogne

Viser til brev fra deg og Eirik Berntsen, datert 06.09.2021. Her skriver dere:

«Det er kommunen sin vurdering at så lenge leidningen ikkje har jamt fall, skal det monterast
trykkpumpe. Dette går klart fram av søknaden frå 2006. Kommunen er kjent med at det har vore
problem knytt til denne avløpsleidningen og at leidningen er kappa etter omlag 600 meter.» 

Bakgrunnen for dette svaret fra dere var et spørsmål vi stilte 02.09.2021, der vi spør:

«Så lurer vi på hvordan Alver kommune stiller seg til denne problemstillingen. Må vi få på plass en 
slik pumpe, eller er det ikke nødvendig?»

Det var derfor med en smule undring vi mottok en mail fra Thore Thoresen lørdag 6. november. Der
skriver han om pumpe. Han har på eget initiativ, og uten å informere styret, satt i gang en prosess 
for å unngå å montere trykkpumpe. Han mener det er helt unødvendig, og henviser til en samtale 
han har hatt med deg:

 «Har og snakket med kommunen Hogne Askeland, kommunen forlanger ikke pumpe hvis 
anlegget fungerer. Og det skriver jo styret at det fungerer no, men vil likevel ha pumpe……..»

Vi ber om en nærmere redegjørelse for denne dialogen kommunen har hatt med Thore Thoresen, og 
hva dette kan bety for vurderingen i kommunens brev av 6. september 2021 til Kobbevågen vel.

Vi skal ha årsmøte 20. november, og trenger korrekt informasjon. Vi setter pris på å få en avklaring 
på det Thoresen skriver om denne samtalen med deg.

Bøvågen, 08.11.2021

Styret i Kobbevågen vel
v/ Ø. Ask


